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Referat d. 15/1-24 
Mødeleder:  

Referent: Lone 

Dato: 15-01-2024 

 

Tilstedeværende: Jacob, Juliane, Mathilde, 

Anja, Katja, Thomas, Lone,  

Maja, Mette og Kaspar 

 

 

Fraværende:  

 

 

 

Dagsorden:  Konklusion:  Ansvarlig/

Deadline 

1. Rideskolen status 1. Status på rideskolen-  
 

-  Ridemærker? Ligger i skabet Yvonne giver dem videre.  
  

- Ny rideskolehest? Evt. Lån af Oldenborg hest. Maja går videre med sagen.  
 

- Fastelavns arrangement d. 11/2. Yvonne vil lave to agilitybaner, men det 

kræver 2 øvegange, disse timer bliver bevilget til Yvonne. Ryttere kan skrive 

sig på. Det koster 50,- der betales til klubben på MP.  
 

- Der bliver afholdt undervisermøde i januar. Maja kalder ind. 
  

- Hjælpere til stævner og arrangementer, kan de få en gratis kop kaffe/the 

hvis de er der under 4 timer og drikkevarer og en toast hvis de der over 4 

timer.  

- Vi skal være opmærksom på infomailen. Jacob opretter mapper til de 

forskellige emner. Juliane, Katja, Ilse og Jacob har adgang. Hvis det er meget 

vigtigt, sendes det videre til bestyrelse@rihu.dk 

  

- Parter bliver aftalt med Maja og derefter sender hun besked til bestyrelsen, 

der derefter sender en partkontrakt.  

 

 Lave en folder til nye ryttere og forældre? Skal vi lave et nyt begynderhold?  

 

 

Yvonne 

 

Maja 

 

Yvonne/Lone 

 

 

Maja 

 

 

 

 

Jacob 

 

 

 

Maja 

 

 

Underviserne 
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- Yvonne foreslået at begyndertimer skal koste noget.  Det blev besluttet, at 

det skal koste 100,- og det skal vises til underviseren på MP inden 

undervisningens start. 

 

Der blev diskuteret om vi skal lave en velkomst folder til nye ryttere i rideskolen. 

Det blev besluttet at der kommer en kort intro ved tilmelding, på SMS. 

 Husk: Godkendt ridehjelm, sko med en hæl, fornuftigt tøj, mødetidspunkt m.m. 

Jacob arbejder på den tekniske løsning. Alle undervisere skal huske, at nye elever 

skal henvises til at bruge vores hjemmeside ved tilmelding 

 

 
 

 

 

 

 

Jacob 

2. Økonomi Vi har 187.000 kr. på kontoen. (I denne måned har vi fået kontingenter ind og 

tilskud) Vi mangler en del der skal betale medlemskab til klubben, Ilse arbejder på 

sagen. Det er meget vigtigt, at vi holder vores medlemstal. 

 

Der er få på nogle af rideskoleholdene, hvad gør vi? Maja taler med underviserne 

om at der minimum skal være 4 på holdene. Ellers må de lægges sammen.  

Vi har stadig problemer med adgange til banken. Jacob tager kontakt. 

Ilse 

 

 

 

Maja 

 

Jacob 

3. Forløb med Gilbert Det var meget sørgeligt at vi mistede Gilbert. Men det var godt, at der var rigtig 

mange der hjalp til i juledagene. Tak til Maja, Mette og Kaspar. 

 

4. Gennemgang af partsaftale Skal tilføjes at vi fodrer ml. 18.30-20. Se parts aftale. Lone og 

Mathilde 

5. Grusning af arealer 

/Saltning i ridehusene/Belysning i ridehallerne 
- SRC påbegynder snarest muligt saltning af udendørs arealer, på de mest 

befærdede steder. Entreprenør skal lige bekræfte opgaven. (MJ lift) 
 

- Der købes 24 sække magnesiumklorid, for frostfri bund.  SRC betaler og RIH 

sørger for at sprede det ud. Maja beslutter hvornår. SRC er i tvivl om det vil 

hjælpe da man spredte 1 ton magnesium klorid i 2021 uden synderlig effekt. 

 

 

 

SRC/RIH 
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Men vi forsøger igen.  Vi får brug for medlemmernes hjælp til at få det 

spredt. 
- Der etableres bypass af lyssensorer i det store ridehus, den rigtige løsning er 

under udarbejdelse. Thomas Ringheim arbejder på sagen. 

 

 

Thomas 

  
6. Visioner for RIH og SRC det kommende 

år  

 

Ideer til forbedringer og vedligeholdes i det kommende år. Vi tager det op på næste 

møde, hvor vi skal være mere konkrete med priser, datoer og hvad vi synes der 

vigtigst. 

- Fælles arealer skal gøres bedre. Rytterstuen. 

- En rytterstue på siden af det nye ridehus . 

- En stald til Maja 

- LAG midler til at udvide rytterstuen 

- Spejle i ridehallen 

-  Få gjort det lille ridehus bedre, maling m.m. 

- Tilskuertribune til nye ridehus  

- Bedre tilskuerforhold ved rotunden 

- Terrænspringbane 

- Flere sociale aktiviteter- fællesspisning 

- Bedre bænke i det lille ridehus 

- Fast springbane 

- Løsdrifthus til rideskolehopperne 

- Isoleret sadelrum i rideskolestalden 

NB Lys på udendørsbanen er stadig under behandling, samt ekstra sø til dræning af 

folde. Kaspar er på sagen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kaspar 

Diverse:  

Næste møde d. 12/2-24 

 

Generalforsamling- bliver den 27/3 på Fyrgården i Hundested. Mette undersøger om vi kan få et foredrag på generalforsamlingen m. Julie Fjeldborg 

fra Hestens værn. Eller Mette Ulddahl dyrlæge. Hun var med i programmet om Helgstrand og temaet kunne være “Hvordan behandler vi vores 

sportsheste”.  

 

 

 
 


